



## Dagsorden Bestyrelsesmøde i JAM Frederikshavn Cheerleaders

<b>Dato:</b>	Torsdag d. 6. juni 2024
<b>Tidspunkt:</b>	Kl. 16.30-20.00
<b>Adresse:</b>	Knivholtvej 22, 9900 Frederikshavn
<b>Bestyrelse:</b>	Dennis Jordansen, Vivi Frandsen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Tonny Sørensen, Sanne Præstgaard Larsen og Rikke Hennig Rafn
<b>Suppleanter:</b>	Maria Rafn, Dennis Bugge
<b>Gæster:</b>	Træner Rikke Sørensen kl. 18.00
<b>Afbud:</b>	Maria Thorup Rafn, Dennis Bugge
<b>Ordstyrer:</b>	
<b>Referent:</b>	Rikke Hennig Rafn

### Dagsorden:

#### 1. Fast punkt - Status på økonomi

- *Klubbens regnskab ligger stadig på ca.+ 400.000 kr.*

#### 2. Fast lukket punkt – Status på restancer

- *Udsat*

#### 3. Fast punkt – Info fra JAM mailen

- *Sindal gymnastikafdeling ønsker undervisning af JAM dagen før Åben Arena. Sanne spørger om de kunne have interesse i at komme til Åben Arena og prøve cheerleading i stedet, da tiden bliver presset pga. forestående konkurrence(r).*
- *"Fælles om fritiden" spørger, om vi har lyst til at være med i år til at komme ud på skolerne og vise cheerleading. Sanne svarer tilbage, at det vil vi umiddelbart gerne, men at det afhænger af, hvilke datoer det bliver.*

#### 4. Fast punkt – Evt. nyt vedr. sponsorater, støtte og donationer

- *Vi afventer frigivelse af donation på 25.000 kr. fra Nibe Festival fonden til indkøb af flere måtter til den nye sæson.*

**5. Fast lukket punkt – Opfølgning vedr. punkter fra trænergruppen/trænermøde**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**6. Fast lukket punkt – Punkter fra Bestyrelse til trænergruppen**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**7. Lukket punkt**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**8. Lukket punkt**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**9. Lukket punkt**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**10. Lukket punkt**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**11. Lukket punkt**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**12. Lukket punkt**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**13. Lukket punkt**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

#### 14. Lukket punkt

- *Udsat*

#### 15. Lukket punkt

- *Udsat*

#### 16. Lukket punkt – Evt.

- *Omfattet af tavshedspligt.*

#### 17. Planlægning og opslag vedr. sommerfest 16/6

- *Rikke giver status i Bestyrelsen om antal tilmeldinger og hjælpere på mandag.*
- *Der skal købes pølser, brød, sodavand, øl, pølsebakker, sennep, kechup, remoulade, ristet løg, dressing, evt. kaffe og krus hvis vi mangler.*

#### 18. Status vedr. Amerikansk lotteri til sommerfest

- *Ej drøftet.*

#### 19. Udspecificering af budget 2024

- *Udsat.*

#### 20. Halleje og træningstider uge 24 (fællestræning show) + uge 31 (fælles sommertræning)

- *Alle hold træner til fællesshow tirsdag og torsdag 16.30-18.30.*
- *Træner Rikke ønsker træning med Senior torsdag 18.30-20.00 vedr. sponsor arrangement, dette er godkendt.*
- *Trænere for sæson 2024/2025 afholder møde med bestyrelse torsdag fra kl. 18.30.*
- *På mødet afklares med trænerne, hvilke træningstider der ønskes til sommertræning i uge 31.*

## 21. Uddannelser sæson 2024/2025

- *Bestyrelsen har ønske om, at alle trænere skal på træneruddannelse 1 og at dette skal fremgå af kontrakt.*
- *Træner Rikke har træneruddannelse 1, men kunne godt ønske Varsity uddannelse.*

## 22. Udkast til intern forretningsorden i Bestyrelsen

- *Udsat.*

## 23. Evaluering vedr. DM i Århus

- *Udsat.*

## 24. Status vedr. planlægning af Tårs Camp

- *Der er indtil videre tilmeldt 45 udøvere fra JAM og 68 fra andre klubber.*

## 25. Status for mulighed for farver samt pris på t-shirt og tryk til Tårs Camp t-shirt

- *Rikke sender billeder af mulige farver til de trænere som står for logo og farver til t-shirt.*

## 26. Godkendelse af forslag til Tårs Camp Sweat og fastsættelse af pris.

- *Dennis tager kontakt til Freja ang. redigering af lille logo på bryst.*

## 27. Opfølgning vedr. forslag om cheermoms og cheerdads til konkurrencer.

- *Udsat*

## 28. Tilretning af punkter og antal hjælpere på skabelon til opgavefordeling og soveansvarlige til sleepovers.

- *Udsat*

## 29. Status vedr. ny hjemmeside

- *Vi afventer at skifte hjemmeside til ny sæson pga. opslag om Tårs Camp.*

### **30. Info før store arrangementer**

- *Udsat.*

### **31. Ønske om hylder til medaljer samt mere udsmykning og hygge i hyggerummet**

- *Udsat.*

### **32. Kiggerude til træning**

- *Udsat.*

#### **Pointsystem**

- *Udsat.*

### **33. Kageordning**

- *Udsat.*

### **34. Løbende oplysninger til Vivi vedr. tal til indberetning til Frederikshavnerordning**

- *Udsat.*

### **35. Henvendelser vedr. kvaliteten på noget af det tøj klubben udbyder**

- *Udsat.*

### **36. Fejring af pokaler og Hit Zero's**

- *Udsat.*

### **37. Evt.**

- *Tonny holder pause fra Bestyrelsen indtil efter sommerfesten.*

